

有關小一至小六延長暫停面授課堂安排

敬啟者：

本函旨在通知家長有關「小一至小六延長暫停面授課堂安排」事宜，敬希各位家長垂注。現把詳情臚列如下：

背景	鑑於 2019 冠狀病毒病疫情仍然非常嚴峻，教育局於 2020 年 12 月 21 日(星期一)宣布全港幼稚園及中小學延長暫停面授課堂及校內活動，直至 2021 年 1 月 10 日(星期日)，期間學生 <u>毋須</u> 回校上課，暫定恢復面授課日期為 2021 年 1 月 11 日(星期一)。
延長暫停 面授課堂 安排	<p>(一)取消或延期所有活動</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● <u>暫停面授課堂期間，上課日下午的功課輔導班、周六及長假期的非華語輔導班、讀寫小組、情緒輔導小組、校本言語治療、職業治療及部分教育心理服務將改以 Zoom 形式上課</u>；其他興趣班、各項訓練、出外參觀及比賽、日營活動、家長講座等，將會<u>取消或延期</u>，負責老師將於稍後通知。</li> </ul> <p>(二)校園開放</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● 暫停面授課堂期間，本校校園仍會保持開放(上午 8:00 至下午 3:00)，但家長請勿安排子女回校，以減低學生因外出而受疫症影響的風險。</li> <li>● 學校在暫停面授課堂期間，會加緊清潔校園，並以 1:49 的份量稀釋漂白水加強清潔課室及校內公眾地方。以確保環境清潔衛生。</li> <li>● 請家長妥善照顧留在家中的子女，加倍注意環境及個人衛生，避免讓子女到人多擠迫的地方，減少感染疾病風險。如有不適，需繼續留在家中休息直至痊癒。</li> </ul>
在家進行 網上課堂 安排	<ul style="list-style-type: none"> <li>● <u>請小一至小六家長於 1 月 5 日(星期二)至 1 月 8 日(星期五)下午 1:00 至下午 4:00 到校取回各科課業</u>，以便學生在家學習。</li> <li>● 聖誕假期完結後，即 <u>2021 年 1 月 4 日(星期一)開始，小一至小六的課堂仍以 Zoom 網上實時/錄影教學形式進行(直至教育局宣布恢復面授課堂為止)</u>，有關安排詳見《學生手冊》第 59 頁及第 67 頁。</li> <li>● 如學生遇有功課及學習上的問題，請於上課日下午 2:00 至 2:30 進入各班的網上教室，科任老師將以視像方式解答學生或家長在功課或學習上的問題，以加強師生互動及適時提供支援。</li> <li>● 各班功課將於每天下午 1 時前上載於校網的「每日家課」內，以方便家長及學生查閱。</li> <li>● 以上課堂將按校曆表於上課日進行(星期六、日、學校假期及公眾假期除外)</li> <li>● 小一及小二 Zoom 課堂將會錄影，並於三天內上載於內聯網供學生重溫。</li> <li>● 校方已陸續協助有經濟困難家庭申領關愛基金或聯絡地區組織購買電腦器材，並將個別通知家長到校領取電腦器材(關愛基金援助項目—資助清貧中小學生購買流動電腦裝置 以實踐電子學習(援助項目))(2020/21 學年)首批合資格的 40 名學生將於本星期內接獲班主任通知，並於 2021 年 1 月 5 日(星期二)至 1 月 8 日(星期五)期間到校領取電腦裝置。)如有查詢，請致電 2476 2414 聯絡黃霏嵐老師。</li> <li>● 如個別家庭暫時因缺乏電腦器材出現網上學習的困難，請聯絡班主任，校方將盡力提供協助。如有查詢，請致電 2476 2414 聯絡鄧鳳妙老師。</li> </ul>
面授課堂	<ul style="list-style-type: none"> <li>● 各班的《半日面授課時間表》及《全日面授課時間表》已張貼於《學生手冊》內，如教育局宣佈恢復面授課堂，各班隨即依以上時間表上課。</li> </ul>

<p>4A 班的 「新冠肺炎」病毒 檢測進展</p>	<p>請 4A 班家長留意以下最新進展：</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● 出現上呼吸道感染徵狀的 3 位同學已進行測試，3 位同學及其他已接受檢測的師生已確認沒有確診「新冠肺炎」。</li> <li>● 衛生防護中心人員回覆 4A 班可按學校安排回校復課。</li> <li>● 校方在此再三促請各位家長留意子女的身體狀況，並應依照衛生防護中心的健康指引，為預防上呼吸道感染採取合適的措施，家長可參閱衛生防護中心網頁。如 貴子弟出現身體不適，請即主動聯絡校方。</li> </ul>
<p>六年級家 長遞交升 中自行選 校申請表 格</p>	<ul style="list-style-type: none"> <li>● <u>請各小六家長於 2021 年 1 月 4 日(星期一)至 1 月 18 日(星期一)辦公時間內前往所選中學遞交「升中自行選校申請表格」及相關文件。如有任何查詢，請聯絡班主任。</u></li> </ul>
<p>考試安排</p>	<ul style="list-style-type: none"> <li>● 由於小一至小五第一次考試改以進展性評估替代，只進行中、英、數、常四科評估，不錄入成績表，故是次考試不會獲發成績表。小一至小四學生之評估卷將於恢復面授課堂第一天派發；而小六的學生成績表，請簽署後於復課後交回班主任察閱。</li> <li>● 小一至小六第二次考試暫定如期於 2021 年 3 月 1 日(星期一)至 3 月 4 日(星期四)舉行，惟疫情仍然嚴峻，仍需按教育局的宣布及評估疫情發展，故校方會逐步應對學生學習及評估的相關安排，並適時通知學生及家長。</li> </ul>
<p>購買下學 期學校書 冊及簿冊 安排</p>	<ul style="list-style-type: none"> <li>● 光明書局將於 2021 年 1 月 13 日(星期三)下午 1 時至 4 時派員到校，即場售賣下學期學校書冊及簿冊，詳見有關購買下學期學校書冊及簿冊之通告。</li> </ul>
<p>學校活動 及遊學團 安排</p>	<ul style="list-style-type: none"> <li>● 考慮師生及家長的安全風險，原定延期至 2021 年 1 月 28 日(星期四)及 2021 年 1 月 29 日(星期五)的學校旅行日及翌日假期取消，學生將照常回校上課或進行網課(視乎教育局宣布)。</li> <li>● 原定 3 月 16 日(星期二)舉行的第二屆學校運動會、3 月 20 日(星期六)家教會親子旅行及下學期的遊學團，因籌備活動及處理行政手續需時，考慮衛生防護中心建議及社交距離措施仍未放寬，校方議決取消以上活動。3 月 16 日(星期二)及 3 月 17 日(星期三)的學校運動會及翌日假期取消，學生將照常回校上課或進行網課(視乎教育局宣布)。</li> </ul>
<p>復課回校 安排</p>	<ul style="list-style-type: none"> <li>● 教育局將繼續評估疫情發展狀況作出安排，大家需密切留意教育局的宣布。</li> <li>● 請家長為子女預備足夠的口罩、酒精搓手液等物品回校。若教育局宣布恢復面授課堂後，<u>全體師生須佩戴口罩及量度體溫</u>以做足防禦，保障自己及他人的健康。</li> <li>● 恢復面授課堂後首天(如全日上課)，午膳供應商將如常提供午餐供應。</li> <li>● 請家長自行聯絡祿姆車公司覃太:電話-9468 3946，以了解相關安排。</li> <li>● 由於新型冠狀病毒病全球肆虐，學生停課及復課的情況隨時發生，故儘管學校已安排網上教學及相關支援，仍需按教育局的宣布及疫情發展，逐步應對學生學習</li> </ul>

	及學生事務的相關安排。
其他	欲知更多有關新型冠狀病毒病資訊，請瀏覽衛生防護中心網頁： <a href="http://www.chp.gov.hk">http://www.chp.gov.hk</a>

為確保學生之健康衛生，本校特別加強校園的消毒與清潔，祈各位家長亦能與本校合作，共同遏止傳染病之散播。如有任何查詢，請致電 2476 2414 與何詠深副校長聯絡。

此致

貴家長



校長劉強謹啟

二零二零年十二月二十三日

(此通告不設回條部分)

**Arrangements of Further Suspension of Face-to-Face Classes for P.1 to P.6**

Dear Parents/Guardians,

We would like to inform parents about the arrangements of further suspension of face-to-face classes for P.1 to P.6. Details are listed as follows:

Background	<p>Since the situation of COVID-19 is still very severe, the Education Bureau (EDB) has announced that all kindergartens as well as primary and secondary schools (including special schools and schools offering non-local curriculum) will further suspend face-to-face classes and school activities after the end of the scheduled Christmas holidays until 10 January 2021 (Sunday). Face-to-face classes and school activities of all levels will also be suspended until 10 January 2021. During the period of suspension of face-to-face classes, students <b>do not</b> need to return to school. The tentative resumption date of face-to-face classes is 11 January, 2021 (Monday).</p>
Arrangements of Further Suspension of Face-to-Face Classes	<p>(1) Cancel or postpone all activities</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● <b><u>During the period of suspension of face-to-face classes, after school remedial classes, NCS remedial classes on Saturdays and during long holidays, dyslexia group, emotional counseling group, school-based speech therapy, occupational therapy, and some educational psychology services will be conducted through Zoom.</u></b> Other interest classes, various trainings, outing visits and competitions, day camp activities, parent seminars, will be <b><u>cancelled or postponed</u></b>. Related arrangements will be announced later.</li> </ul> <p>(2) School open</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Our school will remain open during the face-to-face class suspension period (8:00 am to 3:00 pm). However, in order to reduce the risk of students being affected by the disease, parents <b><u>should not</u></b> arrange their children to return to school if it is not necessary.</li> <li>● Our school will continue to strengthen the cleaning of the school. We will dilute the bleach in a 1:49 amount to strengthen the cleaning of classrooms and public places in our school to ensure a clean and hygienic environment.</li> <li>● Parents are requested to take good care of their children staying at home, pay more attention to the environment and personal hygiene, avoid letting their children go to crowded places, and reduce the risk of infection. If you feel unwell, you should continue to stay at home and rest until healed.</li> </ul>
Arrangements of Zoom Classes at Home	<ul style="list-style-type: none"> <li>● <b><u>P.1 to P.6 parents please come back to school to get back the assignments from 1:00 pm to 4:00 pm from January 5 (Tuesday) to January 8 (Friday)</u></b> so that students can study at home.</li> <li>● After the Christmas holidays which means <b><u>starting from January 4 (Monday), P.1 to P.6 classes will still be conducted through Zoom (Until the Education Bureau (EDB) has announced the resumption of face-to-face classes).</u></b> For the relevant details, please refer to Student Handbook P.59 and P.67.</li> <li>● If students have problems with homework and study, please enter the online classroom of each class from 2:00 pm to 2:30 pm on the school day. Teachers will answer the questions to strengthen teacher-student interaction and provide timely support.</li> <li>● The homework will be uploaded in "Daily Homework" in our school website before 1:00 pm every day.</li> <li>● The above classes will be conducted on the school day according to the school calendar (except Saturdays, Sundays, school holidays and public holidays)</li> <li>● P.1 and P.2 Zoom classes will be recorded and uploaded to the intranet within three</li> </ul>

	<p>days for students to review.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Our school has successively assisted families in financial difficulties to apply for the Community Care Fund or contact local organizations to purchase computer equipment, and will individually notify parents to pick up computer equipment at our school [Community Care Fund Assistance Project - subsidize poor primary and secondary school students to purchase mobile computer devices to conduct e-learning ( Aid Project) (2020/21 school year)]. The first batch of 40 eligible students will be notified by the class teacher within this week, and they can receive the computer equipment from January 5 (Tuesday) to January 8 (Friday). For any enquiries, please contact Ms Wong Fei Lam at 2476 2414.</li> <li>● If individual families are experiencing difficulties in online learning due to lack of computer equipment, please contact the class teacher and our school will try to provide assistance. For enquiries, please contact Ms. Tang Fung Miu at 2476 2414.</li> </ul>
<p>Arrangements of Face-to-Face Classes</p>	<p>‘Half Day Timetable For Face-to-Face Classes’ and ‘Full Day Timetable For Face-to-Face Classes’ have been stuck in Student Handbook. If the Education Bureau announces the resumption of face-to-face classes, please follow the above timetables.</p>
<p>Latest Development of ‘Novel Coronavirus’ Test of P.4A</p>	<p>Parents of P.4A are requested to pay attention to the following latest developments:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Three students with symptoms of upper respiratory tract infection have been tested. Those three students, other teachers and students who have been tested have confirmed that they have not been diagnosed with "New Coronary Pneumonia."</li> <li>● The staff of the Centre for Health Protection has announced that P.4A students can return to school and resume classes according to school arrangements.</li> <li>● The school has repeatedly urged parents to pay attention to the health of their children, and to take appropriate measures to prevent upper respiratory tract infections in accordance with the health guidelines of the Centre for Health Protection. Parents can refer to the website of the Centre for Health Protection. If your child becomes unwell, please contact the school immediately.</li> </ul>
<p>Submission of ‘SSPA’ Application Form (P.6)</p>	<ul style="list-style-type: none"> <li>● <b><u>P.6 parents please go to the target secondary school to submit the SSPA application form and relevant documents from January 4 (Monday) to January 18 (Monday) during the office hours. For enquiries, please contact the class teachers.</u></b></li> </ul>
<p>Arrangements of Exam</p>	<ul style="list-style-type: none"> <li>● Since the 1<sup>st</sup> examination from P.1 to P.5 is replaced by a progressive assessment, only the four subjects of Chinese, English, Mathematics and General Studies are evaluated, and the marks will not be counted. The assessment papers for P.1 to P.4 will be distributed on the first day of the resumption of face-to-face classes; while for the P.6 students, parents please sign the transcript and return it to the class teacher for review after the class resumption.</li> <li>● The 2<sup>nd</sup> examination for P.1 to P.6 is tentatively scheduled to be held from March 1 (Monday) to March 4 (Thursday), 2021. However, the epidemic is still severe, and the development of the epidemic still needs to be announced and evaluated by the Education Bureau. Our school will gradually respond to the related arrangements of student learning and assessment, and notify students and parents.</li> </ul>

Arrangements of Purchasing Textbooks of 2 <sup>nd</sup> Term	<ul style="list-style-type: none"> <li>● Kwong Ming Bookstore will send staff to our school from 1:00 pm to 4:00 pm on January 13, 2021 (Wednesday) to sell the textbooks for the 2<sup>nd</sup> term. For details, please refer to the notice on purchasing textbooks for the 2<sup>nd</sup> term.</li> </ul>
Arrangements of School Activities and Study Tours	<ul style="list-style-type: none"> <li>● Taking into account the safety risks of teachers, students and parents, the school picnic and the holiday after school picnic originally scheduled on January 28, 2021 (Thursday) and January 29, 2021 (Friday) will be cancelled. Students will return to school as usual or attend the classes through zoom (subject to the announcement of the EDB).</li> <li>● Since the social distancing measures have not been relaxed and due to the time required for preparation, our 2<sup>nd</sup> Sports Day [originally scheduled on March 16 (Tuesday)], PTA picnic [scheduled on March 20 (Saturday)] and the study tours in the 2<sup>nd</sup> term will be cancelled. The 2<sup>nd</sup> Sports Day scheduled on March 16 (Tuesday) and the holiday after 2<sup>nd</sup> Sports Day scheduled on March 17 (Wednesday) will be cancelled. Students will return to school as usual or attend classes through zoom. (subject to the announcement of the EDB).</li> </ul>
Arrangements of Class Resumption	<ul style="list-style-type: none"> <li>● The Education Bureau will continue to evaluate the development of the epidemic and make arrangements. Please pay attention to the announcement of the Education Bureau.</li> <li>● During the school suspension period, please prepare enough face masks and alcohol hand rubs for your children. After the class resumption, <u>all teachers and students are required to wear face masks and take body temperature</u> to defend themselves and protect the health of themselves and others.</li> <li>● On the first day after the class resumption (if it is ‘full day class’), lunch suppliers will provide lunch as usual.</li> <li>● For the school bus service, parents are requested to contact Mrs. Chum (The school bus nanny) (Tel no.: 9468 3946) for related arrangements.</li> <li>● Due to the global spread of the novel coronavirus disease, suspension and resumption of classes occur at any time, so although the school has arranged online teaching and related support, it still needs to follow the announcement of the Education Bureau and the development of the epidemic to gradually respond to student learning and student affairs.</li> </ul>
Others	For the latest information on influenza or Pneumonia, please visit the website of the CHP ( <a href="http://www.chp.gov.hk">http://www.chp.gov.hk</a> ).

In order to safeguard the health of our students, we will enhance the disinfection and cleaning of our school. We sincerely request all parents to cooperate with us to curb the spread of infectious diseases. If you have any enquiries, please do not hesitate to contact our vice principal, Ms. Ho Wing Sum, on 2476 2414.

Yours sincerely,



Mr. Lau Keung  
Principal

(This E-notice does not have a reply slip part)

# 錦田公立蒙養學校

二零二零年至二零二一年度下學期課本及校簿價目表



A. 課本	出版社	原價	課本折實價					
			一年級	二年級	三年級	四年級	五年級	六年級
☐我愛學語文 下第一冊 (2011年版)	教育	69.50	63.90	63.90	63.90	63.90	63.90	63.90
☐我愛學語文 下第二冊 (2011年版)		69.50	63.90	63.90	63.90	63.90	63.90	63.90
我愛學語文作業 下第一冊 (附自學配套) (2011年版)		45.50	41.90	41.90	41.90	41.90	41.90	41.90
我愛學語文作業 下第二冊 (附自學配套) (2011年版)		45.50	41.90	41.90	41.90	41.90	41.90	41.90
☐Longman English Leap (B) (2018 Ed.)	Pearson	123.00	113.20	113.20	113.20	----	----	----
		128.00	----	----	----	117.80	117.80	117.80
Longman English Leap Grammar (B) (2018 Ed.)		100.00	92.00	92.00	92.00	92.00	92.00	92.00
Longman English Leap Listening & Speaking (B) (2018 Ed.)		96.00	88.30	88.30	88.30	88.30	88.30	88.30
☐小學數學新思維 1 下 B 冊 (2019年第二版)	教育	80.00	73.60	----	----	----	----	----
小學數學新思維作業 1 下 B 冊 (附自學配套)		61.50	56.60	----	----	----	----	----
☐小學數學新思維(答句版) 下 B 冊 P2 (2019年第二版) P4 (2020年第二版)		80.00	----	73.60	----	73.60	----	----
小學數學新思維作業(答句版) 下 B 冊 (附自學配套) P2 (2019年第二版) P4 (2020年第二版)		61.50	----	56.60	----	56.60	----	----
小學數學新思維(答句版) 下 B 冊 (2014年初版)		78.00	----	----	71.80	----	71.80	71.80
小學數學新思維作業(答句版) 下 B 冊 (附自學配套) (2014年初版)		61.50	----	----	56.60	----	56.60	56.60
☐今日常識新領域 第3冊 (2019年第三版)	教育	73.50	67.60	67.60	----	----	----	----
☐今日常識新領域 第4冊 (2019年第三版)		73.5/55.5	67.60	67.60	51.10	51.10	51.10	51.10
☐今日常識新領域 第5冊 (2019年第三版)		55.50	----	----	51.10	51.10	51.10	51.10
☐今日常識新領域 第6冊 (2019年第三版)		55.50	----	----	*51.10	51.10	51.10	51.10
今日常識新領域作業 第3冊(附自學配套) (2019年第三版)		47.50	43.70	43.70	----	----	----	----
今日常識新領域作業 第4冊(附自學配套) (2019年第三版)		47.5/45.5	43.70	43.70	41.90	41.90	41.90	41.90
今日常識新領域作業 第5冊(附自學配套) (2019年第三版)		45.50	----	----	41.90	41.90	41.90	41.90
今日常識新領域作業 第6冊(附自學配套) (2019年第三版)		45.50	----	----	*41.90	41.90	41.90	41.90
☐朗文音樂 下冊 1下-2下 (2006年版) 3下-6下 (2016年重印兼訂正)	培生	114.00	104.90	104.90	104.90	104.90	104.90	104.90
☐小學來說普通話 語音調適教材 下冊 (附自學配套) (2019年第四版)	教育	101.00	92.90	92.90	92.90	----	----	----
☐小學來說普通話 下冊 (附自學配套) (2019年第四版)		101.00	----	----	----	92.90	92.90	92.90
數碼教育新世代 下冊 (2020年電子書) (由老師派發登入賬號及密碼)	毅恒	折實	60.00	60.00	60.00	60.00	60.00	60.00
(A) 項折實合計		\$	1115.70	1115.70	1170.30	1176.70	1174.90	1174.90


\* 2020年重印兼訂正版

〈請參閱背頁的總收費表〉

B. 校 簿		單價\數量	一年級	二年級	三年級	四年級	五年級	六年級
中 文	10 格 (加大格) (粉紅)	2.30	----	----	----	----	----	----
	13 格 (中格) (粉紅)	2.30	----	1	4	2	----	----
	16 格 (大格) (粉紅)	2.30	----	----	----	----	4	4
	9 x 16 格原稿作文簿 (粉紅)	2.80	----	----	1	----	1	1
英 文	紅雙行 (黃)	2.30	1	4	----	----	----	----
	藍雙行 (黃)	2.30	----	----	3	4	----	----
	單行 (黃)	2.30	----	----	----	----	4	1
數 學	16 格 (綠)	2.30	1	----	----	----	----	----
	20 格 (大格) (綠)	2.30	----	1	----	----	----	----
	26 格 (中方) (綠)	2.30	----	----	3	3	4	4
其 他	學生手冊*	23.00	1	1	1	1	1	1
	硬度膠套*	3.50	1	1	1	1	1	1
(B) 簿 費 合 計		\$	<b>31.10</b>	<b>40.30</b>	<b>52.30</b>	<b>47.20</b>	<b>56.90</b>	<b>50.00</b>

C. 政府膠袋環保徵費【見附註 6】	\$	<b>0.50</b>	<b>0.50</b>	<b>0.50</b>	<b>0.50</b>	<b>0.50</b>	<b>0.50</b>
--------------------	----	-------------	-------------	-------------	-------------	-------------	-------------

總 計		一年級	二年級	三年級	四年級	五年級	六年級
A + B + C 每套合計 (\$)		<b>1147.30</b>	<b>1156.50</b>	<b>1223.10</b>	<b>1224.40</b>	<b>1232.30</b>	<b>1225.40</b>

- 附註：(1) 學校安排光明書局於 2021 年 1 月 13 日 (星期三) 下午 1 時至 4 時派員到校依上列特價售賣書本及簿冊 (\*學生手冊及膠套由學校派發)，各家長請依上列日期著 貴子弟攜款回校購買。
- (2) 若以支票付款，抬頭請寫【光明書局】，並在支票背面寫上學生姓名、就讀班級及聯絡電話，恕不接受期票，多謝合作。
- (3) 學校安排供應商到校供應書簿，純為方便家長，家長可自行在外或到校購買，絕對自由。
- (4) 家長請著 貴子弟即時檢查新課本，如有錯漏可即時更換或到書局門市部辦理。
- (5) 書單上的優惠價只適用於校內購買或在 1 月 14 日後到光明書局補購全套書簿的家長；如到書局提前購買或散購，可享九五折優惠；優惠期至 2 月 28 日。
- (6) 為使 貴子弟購買的課本妥善保護，避免損壞及沾濕，每份課本均已用膠袋包裝妥當；在政府新條例下，須向每位購買課本之學生家長收取每個膠袋伍角之徵費，並會於書單及收據列明。如家長不需要書局提供的膠袋，可自行扣減伍角之徵費，並請自備大購物袋或書包盛載書簿。
- (7) 數學科、常識科及普通話科的自學配套 (學習平台) 由校方安排。
- (8) 書單上註有  之課本選取自教育局的【適用書目表】。在教育局課程發展處網頁 <http://www.edb.gov.hk/rtl/> 發布由課本出版商提供的課本出版資料及聯絡電話，方便學生及家長參考。
- (9) 「重印兼訂正版」的課本並非新版課本，學生可沿用指定年份的舊版課本應用。有關課本的資料，可在【適用書目表】網頁 <http://www.edb.gov.hk/rtl/> 內查閱。
- (10) 書簿供應商：光明書局 地址：元朗壽富街 5 號地下 (輕鐵大棠路站，開心廣場麥當勞後面) 電話：2478 7369



**Remarks:**

1. Our school has arranged for Kwong Ming Book Store to send staff to the school from 1:00 pm to 4:00 pm on 13<sup>th</sup> January, 2021 (Wednesday) to sell books at the special prices listed above. Parents may come to school to buy the books.  
(\*Student handbook and plastic sleeves are distributed by the school).
2. If you pay by cheque, please make it payable to “Kwong Ming Book Store”, and write the student’s name, class and contact number on the back of the cheque. Promissory notes are not accepted. Thank you for your cooperation.
3. The school arranges suppliers to supply books for the convenience of parents. Parents can buy them outside or at the school according to their needs.
4. Parents please ask your children to check the new textbooks immediately, if there are any errors or omissions, you can replace it immediately or go to the bookstore.
5. The discounted price on the book list is only applicable to parents who purchased on campus or purchased a full set of book books at Kwong Ming Book Store. If you are not buying in bulk, you can only enjoy a 5% discount. The discount period is until 28<sup>th</sup> February, 2021 (Sunday).
6. In order to ensure that the textbooks you purchased are properly protected from damage, textbooks are packed in plastic bags. Under the new government regulations, there is a 50 cents charge for each plastic bag. The levy is stated in the book list and receipt. If parents do not need the plastic bags provided by the bookstore, they can deduct the levy of 50 cents by themselves, and please bring their own large shopping bags or school bags to hold the books.
7. The self-study packages (learning platform) for Mathematics, General Studies and Putonghua are arranged by the school.
8. Textbooks marked with     on the textbook list are selected from the [Applicable Bibliography List] of the Education Bureau. The textbook publication information and contact numbers provided by the textbook publisher are published on the website of the Curriculum Development Institute of the Education Bureau (<http://www.edb.gov.hk/rtl/>) for the reference of students and parents.

9. The "reprinted and revised edition" textbook is not a new version of the textbook. Students can use the old textbook application of the specified year. Information about textbooks can be found on the [Applicable Bibliography List] website <http://www.edb.gov.hk/rtl/>.

10. Book supplier:

The address of Kwong Ming Book Store: G/F, No. 5, Sau Fu Street, Yuen Long (Light Rail Tai Tong Road Station, behind McDonald's, Yuen Long Landmark Plaza)

Tel: 2478 7369